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استاندار هرمزگان:

هرمزگان در صنعت فولاد کشور باید
 به جایگاه نخست کشور برسد 

مهدی دوستی در آیین تحویل شناور تخصصی پشتیبان 
صیادی)پارس صــدف( در محل ایزوایکو، صنعت 
کشتی سازی را یکی از صنایع مهم در استان هرمزگان 
برشمرد و اظهار کر: کشتی سازی با اقتصاد دریا در استان 
هرمزگان شناخته شده و از دیرباز همین بوده و توسعه 

ایران در محوریت دریا است. 
وی افزود: ما در این استان حضور داریم تا قدم های لازم 
برای رونق واقعی این صنایع را برداریم، رونق تولید و 
فعالیت مستمر صنعت کشتی سازی یکی از اصلی ترین 

نقش های ما در استان است.
اســتاندار هرمزگان با اشاره به عقب ماندگی صنعت 
کشتی سازی هرمزگان بیان کرد: متاسفانه در سال های 
گذشته کشتی سازی رونق خوبی را نداشته و در رقابت 
با ســایر کشورها مانند کره جنوبی عقب افتاده بود اما 

امروز شاهد شکوفایی این صنعت مهم هستیم.
وی حمایت از صنعت کشتی سازی را یک اولویت مهم 
در دولت سیزدهم برشمرد و تصریح کرد: کشتی سازی 
در هرجای دنیا نیاز به حمایت دارد و ما از این مجموعه 

با تمام توان حمایت خواهیم کرد.
دوستی با اشاره به اینکه خوشه های صنعتی مختلفی در 
استان وجود دارد که یکی از آن هم کشتی سازی اضافه 
کرد: بر این باور هســتیم که باید مدیریت صحیح در 

صنعت کشتی سازی حاکم شود.
وی هرمزگان را یکی از استان های با پتانسیل  و ظرفیت 
بالا توصیف کرد که می تواند در عرصه های مختلف از 
جمله در صنعت فولاد توان خود را به نمایش بگذارد. 
اســتاندار هرمزگان با تشریح ظرفیت فولادی استان 
هرمزگان تصریح کرد: در مسئله صنعت فولاد در حال 
حاضر هرمزگان رتبه سوم کشور را در اختیار دارد اما 

تمام تلاش ما این است تا این صنعت در کمتر از پنج 
سال آینده به رتبه یک کشور برسد.

وی ادامــه داد: برای کمــک به این صنعت و صنعت 
کشتی سازی قول خواهیم داد موانع برداشته و در جهت 
پیشرفت آن گام های مهمی را برداریم و برداشتن این 
گام مهم در جهت توسعه کشور و استان هرمزگان در 

گروه وحدت و همدلی است

        اقتصاد کیش - استاندار هرمزگان در آیین تحویل شناور تخصصی پشتیبان صیادی)پارس صدف( با اشاره به اینکه صنعت کشتی سازی در هرمزگان 
حمایت خواهد شد، گفت: تحول در صنعت کشتی سازی با جدیت دنبال می شود.

افرایش ۱۲ درصدی تخلیه وبارگیری کالا در 
سال گذشته از بندر شهید باهنر بندرعباس

اقتصاد کیش-   مدیر بندر شهید باهنر و بنادر شرق هرمزگان گفت: در سال گذشته ۲ 
میلیون و ۱۳۸ هزار تن کالا در این بندرگاه تخلیه و بارگیری شد که این رقم نسبت به 

سال ماقبل، ۱۲ درصد افزایش یافته است.
حمید رضا محمد حسینی افزود: میزان صادرات کالای غیرنفتی از بندر شهید باهنر در 
سال قبل یک میلیون و ۲۱۷ هزار و ۸۳۷ تن و میزان صادرات نفتی نیز ۱۴۰ هزار و ۶۸۲ 

تن با افزایش ۶ درصدی نسبت به سال ۹۹ بوده است.
وی بیان داشت: حجم ترانزیت کالا در بندر شهید باهنر نیز در این مدت ۴۵ هزار و ۸۹۷ 

تن کالا بوده که از افزایش ۵۷ درصدی برخوردار بوده است.
مدیر بندر شهید باهنر اظهارداشت: همچنین پارسال ۶۵ هزار تی ای یو کانتینر یخچالی 

در این بندر تخلیه و بارگیری شد.
محمد حســینی یادآورشــد: در سال گذشته بیش از ۳ میلیون نفر مسافر با رشد ۳۴۷ 
درصدی نسبت به سال ۹۹ از بنادر شهید باهنر، شهید حقانی و هرمز جا به جا شده اند 
که بندر شهید حقانی با ۲میلیون و ۲۵۷ هزار و ۳۳۰ هزار نفر بیشترین آمار را داشته است.

بندر شهید باهنر بندرعباس از بندرهای قدیمی و چند منظوره استان هرمزگان و یکی از 
کانون های مهم صادراتی و ترانزیتی جنوب کشور است.

بندری با ظرفیت سالانه ۲ و نیم میلیون تن که از امکان پهلوگیری کشتی هایی با ظرفیت 
۴۰ هزار تن و آبخور ۱۱.۵ متر برخوردار است.

برخورداری از ۱۲پست اسکله، دسترسی به آب های آزاد، نزدیکی به کشورهای حاشیه 
خلیج فارس، اتصال به کریدور شمال- جنوب از طریق شبکه بین المللی جاده ای و 
همچنین آبخور مناسب برای پهلوگیری انواع شناورها، بندر شهید باهنر را به یک پایگاه 

تجاری راهبردی و تاثیرگذار در منطقه تبدیل کرده است.
بندر شهید باهنر از پایانه های دریایی مناسب در راهگذر ترانزیت منطقه برای ترکیه، 

روسیه، آذربایجان، قزاقستان، ترکمنستان و عراق است.

مدیر بنادرشرق هرمزگان اعلام کرد:

خواهرخواندگی  بندر عباس با کشورهای 
روسیه، ترکیه، سنگال، چین و قزاقستان 

منعقد می شود

اقتصــاد کیش-  رییس نمایندگی وزارت امور خارجه در بندرعباس گفت: رایزنی 
جهت توسعه روابط شهری و انعقاد تفاهم نامه خواهر خواندگی با کشورهایی همچون 
روسیه، ترکیه، سنگال، چین و قزاقستان از اقدام های مهم فرهنگی این نمایندگی در 

سالجاری است.
سعید شعبان افزود: همچنین امسال تفاهم نامه در حوزه  اقتصادی بین اتاق های بازرگانی، 
صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس با اتاق های بازرگانی داکار )سنگال( و نینگبو 
)چین( و یک تفاهم نامه نیز در حوزه روابط شهری بین شهرداری بندرکنگ و جزیره 

گوره در سنگال امضا می شود.
وی بیان داشــت: این تفاهم نامه ها موجب روان ســازی در مبادله های تجاری، ارائه 
تســهیلات در زمینه برگزاری نمایشــگاه های تخصصی، جشنواره ها و هفته های 
فرهنگی، کارگاه های آموزشی، تبادل نظر در زمینه خدمات شهری و غیره خواهد شد. 
رییس نمایندگی وزارت امور خارجه در بندرعباس اظهارداشت: برگزاری سه رویداد 
مهم بین المللی در بخش فرهنگی و به میزبانی دانشگاه هرمزگان در نیمه دوم سالجاری 

از دیگر برنامه های امسال است.
شعبان گفت: برگزاری مسابقه های شطرنج دانشجویان کشورهای حوزه خلیج فارس، 
همایش مجازی با کشورهای عضو اتحادیه حاشیه  اقیانوس هند)آیورا( و همچنین 
برگزاری مسابقه های ورزشی در یک رشته  ساحلی و غیرساحلی با کشورهای عضو 
اکو به اداره کل ورزش و جوانان استان پیشنهاد شده است و در انتظار اعلام نتیجه هستیم.

وی در تشــریح عملکرد یک ساله ی نمایندگی وزارت امور خارجه بندرعباس بیان 
داشت: بخش کنسولی این نمایندگی در سال ۱۴۰۰ تعداد هشت هزار و ۲۰۰ برگ سند 
که بیشتر مدارک تحصیلی، تجاری، بهداشتی و وکالتنامه بوده را تایید نموده که نسبت 

به سال ۱۳۹۹ افزایش حدود چهار برابری داشته است. 
وی با بیان اینکه دقت، ســرعت و رضایت ســه اصل حاکم در بخش کنســولی این 
نمایندگی موجبات رضایت مندی مراجعان استانی را فراهم نموده است، افزود: ارائه 
این خدمات نه تنها مانع از سفر شهروندان هرمزگانی به استان های همجوار و یا تهران 

شده بلکه از لحاظ اقتصادی نیز برای آن ها به صرفه بوده است.
رییس نمایندگی وزارت امور خارجه در بندرعباس ادامه داد: به دلیل شیوع کرونا دفتر 
فرودگاهی این نمایندگی از اسفندماه سال ۱۳۹۸ به صورت نیمه تعطیل درآمده بود 
که در ۶ ماه دوم سال ۱۴۰۰ با شروع پروازهای خارجی به فرودگاه بندرعباس مجدد 
فعال شده و هم اینک گردشگران و فعالان اقتصادی می توانند به سهولت در فرودگاه 

بندرعباس نسبت به اخذ روادید اقدام نمایند. 
شــعبان افزود: بدلیل محدودیت های ناشــی از کرونا و نبود امکان سفر هیات های 
مختلف، این نمایندگی موفق شد ۹ نشست مجازی در سطح استاندار، معاونان استاندار، 
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس و برخی مدیران دستگاه های 
اجرایی با سفیران و سرکنسولان جمهوری اسلامی ایران و یا روسای اتاق های بازرگانی 
در کشورهای روسیه، ارمنستان، نیکاراگوئه، پاکستان، چین، اوکراین، سنگال، افغانستان، 

ترکمنستان و ویتنام با هدف توسعه روابط اقتصادی و فرهنگی استان برگزار نماید.
شــعبان با بیا این که با مساعدت معاونت دیپلماســی اقتصادی وزارت امور خارجه، 
استانداری هرمزگان و اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی بندرعباس نشست 
نمایندگان کشــورهای عضو اکو در اســفندماه ۱۴۰۰ در بندرعباس برگزار گردید، 
اظهارداشت: تصمیم های مهمی در این نشست ۲ روزه اتخاذ گردید و ضروری است 
با تحولات در منطقه، دستگاه های ذینفع استانی در این نشست بیش از پیش به اهمیت 

موضوع ها توجه داشته باشند. 
شعبان افزود: استان هرمزگان ظرفیت ها و قابلیت های بالقوه زیادی دارد، این ظرفیت ها 
باید با تعامل و شتاب بیشتر دستگاه های اجرایی در سطح استان تبدیل به بالفعل شود. 
رییس نمایندگی وزارت امور خارجه بندرعباس عنوان داشت: در سال گذشته همکاران 
در بخش های اقتصادی و رسانه ای نمایندگی وزارت امور خارجه با رصد روزانه اخبار 
کشورهای همسایه، ۳۰ شماره بولتن اقتصادی به منظور آشنایی مدیران ارشد با تحولات 
منطقه را تهیه نمودند؛ این بولتن ها می تواند کمک شایان توجهی به شناخت مدیران، 

اتخاذ تدابیر مناسب و متناسب با تحولات منطقه ای نماید. 
کسب رتبه نخست نمایندگی وزارت امور خارجه بندرعباس در کشور

 رییس نمایندگی وزارت امور خارجه بندرعباس گفت: در ارزیابی عملکرد سالیانه، 
این نمایندگی در میان ۲۸ نمایندگی وزارت امورخارجه داخل کشور رتبه نخست را 

کسب نموده است. 
 شــعبان اظهارداشت: همواره تلاش شــده با حفظ کرامت و شان مراجعان خدمات 
کنسولی در کوتاه ترین زمان ممکن ارائه گردد و در بخش های اقتصادی و فرهنگی نیز 
با تعامل های خوبی که با دستگاه های اجرایی استان داشته، موفق به فراهم نمودن بستر 

مناسبی جهت شناساندن ظرفیت های استان شده ایم.  
وی در پایان از مساعدت های حوزه های مختلف وزارت امورخارجه و تلاش های بی 
وقفه کارکنان نمایندگی در بندرعباس قدردانی کرد و اظهارداشت: این موفقیت حاصل 

کار منسجم گروهی بوده است.

رییس نمایندگی وزارت امور خارجه در بندرعباس:

رئیس مرکز بهداشت استان هرمزگان 
منصوب شد

اقتصاد کیش -   مشاور و رئیس دفتر دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از ابلاغ های 
جدید در حوزه معاونت، ریاست و مدیریت شبکه خبر داد. 

حسن لطفی مزرعه شاهی در این خصوص گفت: طبق ابلاغ های صادره از جانب دکتر 
حسین فرشیدی رئیس دانشگاه علوم پرشکی هرمزگان،  دکتر عبدالجبار ذاکری به عنوان 
معاون بهداشتی دانشگاه و رئیس مرکز بهداشت استان، دکتر رضا افضلی پور به عنوان 
معاون دانشجویی و فرهنگی دانشگاه ، دکتر غلامرضا فرشیدفر به عنوان معاون غذا و 
دارو دانشگاه،  دکتر زینب اللهی، به عنوان رئیس مرکز آموزشی، درمانی شریعتی،  دکتر 
عبدالعظیم نجاتی زاده به عنوان رئیس دانشکده پزشکی و مهندس پیرداد نجفی به عنوان 

مدیر شبکه بهداشت و درمان شهرستان بشاگرد منصوب گردیدند.
رئیس دفتر دانشگاه علوم پزشکی افزود:  پیش از این تمامی این افراد به عنوان سرپرست 
واحدهای مذکور مشغول به خدمت بودند که با توجه به تعهد، درایت و پشتکارشان با 

دستور رئیس دانشگاه علوم پزشکی ابلاغ جدید دریافت کردند.

رییس کل دادگستری هرمزگان:

 فروش اموال تملیکی در هرمزگان 
۱۸برابر شد

اقتصاد کیش-    رییس کل دادگستری هرمزگان گفت: میزان فروش اموال تملیکی 
در استان طی فروردین و اردیبهشت حدود ۲ هزار و ۵۲۰ میلیارد ریال بود که نسبت 

به مدت مشابه پارسال  ۱۸ برابر شده است.
 مجتبی قهرمانی افزود:پس از دستور رییس قوه قضاییه درباره لزوم تعیین تکلیف 
اموال موجود در انبارهای ســازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی کشور، )۱۴ 
آبان ماه ۱۴۰۰( با تشکیل کارگروه  ویژه ای در دستگاه قضایی استان هرمزگان و اتخاذ 
تدابیر لازم در این خصوص، اقداماتی چون اســتقرار تعدادی از قضات دادسرا در 
ســازمان اموال تملیکی، ارزیابی فنی سامانه های این سازمان، تفکیک و دسته بندی 
پرونده های جاری و ترخیص فوری کالاهای سریع الفساد در دستور کار قرار گرفت.

وی خاطر نشــان کرد: بر این اساس، تأمین امکانات و تجهیزات لازم جهت تخلیه 
و بارگیری با همکاری دســتگاه های متولی، معدوم سازی کالاهای تاریخ مصرف 
گذشــته و برگزاری مزایده نیز در دســتور کار دستگاه قضایی استان هرمزگان قرار 
گرفت که به موفقیت های قابل توجهی در تعیین تکلیف اقلام موجود در انبارهای 

این سازمان منجر شد.
بر اســاس اعلام دادگســتری با توجه به آمار عملکرد ســازمان اموال تملیکی در 
خصوص تعیین تکلیف اموال بیت المال در ســال ۱۴۰۰، استان هرمزگان در جمع 

بندی شاخص های هجده گانه، رتبه نخست کشور را کسب کرده است.

۱۴۵ پرونده تخلف صنفی
 در هرمزگان تشکیل شد

اقتصاد کیش-   معاون نظارت، بازرسی و حمایت از حقوق مصرف کنندگان سازمان 
صنعت، معدن و تجارت هرمزگان گفت: از ابتدای هفته جاری تاکنون در بازرسی از 
واحدهای تولیدی و خدماتی ۱۴۵ پرونده تخلف صنفی در استان تشکیل و جهت 

صدور رای نهایی به اداره کل تعزیرات ارسال شد.
عبدالرضا پیروی منش افزود: ارزش پرونده های یادشده سه میلیارد و ۶۷۱ میلیون 

ریال می باشد.
وی بیان داشت: بیشترین تخلف واحدهای صنفی در سطح شهر درج نکردن قیمت، 

ارائه نکردن صدور فاکتور و گرانفروشی بوده است 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان معاون نظارت، بازرســی و حمایت از 
حقوق مصرف کنندگان سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان اظهارداشت: در 
مانور نظارتی ویژه قیمت کالا و خدمات از ابتدای هفته جاری تاکنون بیش از ۱۷ هزار 
و ۸۹۳ مورد بازرسی از واحدهای صنفی، تولیدی و خدماتی توسط بازرسان سازمان 

صمت، اصناف، اتحادیه ها و بسیج اصناف در سطح استان صورت گرفته است.
پیروی منش با بیان اینکه مشکلی در تامین و عرضه کالا نداریم، تصریح کرد: نظارت 
بر تمام زنجیره تولید و عرضه در استان با تمام توان ادامه دارد و شهروندان در صورت 
مشاهده هرگونه تخلف می توانند با اعلام به سامانه تلفنی ۱۲۴ ما را در رصد بازار 

همیاری نمایند.

از ابتدای هفته جاری تاکنون؛

آماده آموزش نیروی انسانی 
موردنیاز جامعه هتلداران هستیم

اقتصاد کیش-    رئیس مرکز علمی کاربردی جهاد دانشگاهی بندرعباس آمادگی 
این مرکز را برای آموزش نیروی انســانی موردنیــاز جامعه هتلداران خصوصاً در 
رشته های هتلداری و گردشگری در سطح کاردانی و کارشناسی و همچنین دوره های 

کوتاه مدت تخصصی اعلام کرد. 
نشستی به منظور انعقاد تفاهم نامه همکاری فی مابین مرکز آموزش علمی کاربردی 
جهــاد دانشــگاهی بندرعباس و مجموعه هتل های ناز و قــدس در محل هتل ناز 
بندرعباس و با حضور "بیژن خوشنود" رئیس مرکز علمی کاربردی جهاد دانشگاهی 
بندرعباس، "سهراب بناوند" مدیرکل سازمان میراث فرهنگی و گردشگری استان 
هرمزگان و "مجید میرزا اسماعیلی"  مدیر مجموعه هتل های ناز و قدس و اعضای 

جامعه هتلداران بندرعباس برگزار شد و درنهایت این تفاهم نامه به امضا رسید.
بیژن خشــنود، رئیس مرکز علمی کاربردی جهاد دانشــگاهی بندرعباس در این 
نشســت از اهمیت نیروی کار آموزش دیده و متخصص به عنوان یکی از مهم ترین 
زیرساخت های توسعه نام برد و افزود: با توجه به جایگاه استان هرمزگان و قرارگیری 
آن در سواحل دریای عمان و خلیج فارس و دارا بودن جزایر متعدد و جذب گردشگر، 
آمادگی مرکز را برای آموزش نیروی انسانی موردنیاز جامعه هتلداران خصوصاً در 
رشته های هتلداری و گردشگری در سطح کاردانی و کارشناسی و همچنین دوره های 

کوتاه مدت تخصصی اعلام می کنیم.

رئیس مرکز علمی کاربردی جهاد دانشگاهی بندرعباس:

رئیس دانشکده داروسازی و علوم دارویی بندرعباس:

تجلیل از معلمان باید فرهنگسازی شود
اقتصاد کیش - رئیس دانشــکده داروسازی و علوم 
دارویی بندرعباس ازجمعی از معلمان پیشکسوت شهر 

بندرعباس تجلیل و قدردانی کرد. 
رئیس دانشکده داروسازی وعلوم دارویی بندرعباس 
درآیین تجلیل ازمقام معلمان پیشکسوت گفت: تجلیل 
ازمقام معلم در حضوردانشجویان باید فرهنگسازی 

والگوسازی شود.
دکتــر امید صفا با اشــاره به اینکه دبیــران، معلمان و 
آموزگاران درســال های دور با همه کمبودها در شهر 
بندرعباس خالصانه به امر آموزش مشــغول بودند، 
گفت: دبیران، معلمان و آموزگاران در سال های پیش از 
انقلاب که چنین امکاناتی در حوزه آموزش فراهم نبود، 
بدون هیچ چشم داشتی توانستند مسیر تعلیم و تربیت 
را هموارســازند و بسیاری ازدانش آموزان را به سوی 

مدارج عالی سوق دهند.
صفا اظهار کرد: هدف از این تجلیل در جمع اســاتید 
و دانشــجویان دانشکده داروســازی و علوم دارویی 
بندرعباس توجه به مقام شامخ معلمانی است که برای 
رســیدن همه ما به این نکته نتیجه تلاش های زیادی 

داشته اند.
وی تصریح کرد: شــاگردان بــه خاطر نفوذ روحی و 
معنوی معلم، تأثیرات شگرفی از او می گیرند که گاهی 
سرنوشت شان تغییر می یابد. بیشتر انسان های موفق، 
کامیابی خود را مدیون معلمان خود می دانند و امروز در 
خدمت همان معلمانی هستیم که جامعه ای از اساتید، 
معلمان، پزشــکان، هنرمندان، ورزشکاران و... از این 

عزیزان الگوبرداری کنند.
صفا در بخشــی از این آیین با اشاره به اینکه در دوران 

قبل از کنکور بعد از رشته داروسازی شغل معلمی را 
انتخاب کرده بودم، گفت: شــاگردان در کنار آموزش، 
جذب کمالات معلم می شــوند، به سوی آن کمال و 
صاحب کمال کشیده خواهند شد. تغییرات اخلاقی، 
با گفتار و پند و اندرز صورت نمی پذیرد، بلکه کردار 
و رفتار انسان هاست که موجب دگرگونی در دیگران 

می شود.
دکتر حمید سایبانی در این آیین با اشاره به نقش معلمان 
در جامعه گفت: نقش اساسی معلم در جامعه، انسان 
سازی است. یکی از ویژگی های معلم هدایت و ارشاد 

انسان ها بود.
سایبانی افزود: معلمان می توانند در ارتقا جامعه نقش 
مهمی را ایفا کنند و در این جمع به نمایندگی از جامعه 

بزرگ پیشکسوتان فرصتی است که قدردان داشته های 
علم و تربیت باشیم.

در این مراسم که در یکی از کلاس های درس دانشکده 
داروسازی و علوم دارویی در جمع اساتید و دانشجویان 
برگزار شد از استاد علی رضایی دبیر پیشکسوت زبان 
و ادبیات فارســی، ابراهیم راجی دبیر پیشکســوت 
زیســت شناســی تجلیل به عمل آمد و یاد و خاطره 
معلمان درگذشته حســینی، عبدالهی، وطن پرست، 
حیدری، اقتداری، دهقانی، قنبری، غلامزاده و ذاکری 
گرامی داشته شد. حضور دانش آموختگان سال ۱۳۶۲ 
دبیرستان ابن سینا بندرعباس در کنار اعضا هیئت علمی 
و دانشــجویان دانشکده داروسازی از نکات بارز این 

آیین بوده است

معاون میراث هرمزگان:

دوستداران میراث فرهنگی نقش مهمی
 در حفاظت از آثار تاریخی دارند

اقتصاد کیش -  معاون میراث فرهنگی 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایــع دســتی هرمــزگان گفت: 
دوستداران میراث فرهنگی دلسوزانه در 
کنار این اداره کل بوده و نقش مهمی در 
حفاظت از آثار و ابنیه و سایر حوزه در 

زمینه میراث فرهنگی دارند.
عباس نوروزی روز سه شنبه در همایش 
تجلی از حافظــان میراث فرهنگی به 
مناســبت روز جهانی مــوزه و میراث 
فرهنگی، افزود: این افراد دلســوزانه به 
اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی هرمزگان مراجعه می کنند 
و آمادگــی خود را بــرای حفاظت از 

میراث فرهنگی اعلام می کنند.
وی ادامــه داد: حضور و وجود آنها در 

کنار ما مایه خرســندی و خوشحالی 
اســت و یــاوران خوبی محســوب 
می شــوند که نقش موثری هم در ثبت 

آثار در فهرست ملی دارند.
وی اضافــه کــرد: ۱۰ اثــر بــا کمک 
دوســتداران میراث فرهنگی در سال 
گذشته در فهرست آثار ملی کشور ثبت 
شد که یکی از آنها کاخ نخست وزیری 

در جزیره کیش بود.
معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث 
فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی 
هرمزگان یادآور شد: اگر بنا بود این کار 
با هزینه های دولتی انجام شود بایستی ۲ 

میلیارد ریال هزینه می شد.
حوزه میراث فرهنگی برای تجارت 

نیست

نوروزی ادامه داد: دغدغه ای این روزها 
مایه آزدگی خاطر فعالان حوزه میراث 
فرهنیگی و دوستداران آن شده که ناشی 
از طرحی است که این روزها نام آن را در 

سطح رسانه ها دیده و شنیده ایم.
وی ابراز داشت: حوزه میراث فرهنگی 
جایی بــرای تجارت و فعالیت بخش 
خصوصی نیســت و نمی توان اشیاء 
تاریخی که گنیجه های ملی محسوب 
می شوند را به بخش خصوصی واگذار 
کرد. معــاون میراث فرهنگی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع 
دســتی هرمزگان اشاره کرد: با نماینده 
مطــرح در این زمینه، احمــد مرادی 
صحبت کردیم و ایشان گفت چنانچه 
طرح مذکور طرح شود یکی از مخالفان 

این طرح خواهم شد.
نوروزی اضافه کرد: این روزها خبری 
مبنی بر خارج شدن طرح از دستور کار 
مجلس شــورای اسلامی شنیده ایم که 
در صورت صحت دغدغه دوستداران 
و حافظان میــراث فرهنگی برطرف 
می شود و امیدواریم دیگر چنین طرحی 

به ذهن کسی خطور نکند.
شهر تاریخی بندر کنگ رونق 

دوباره ای گرفته است
ناخــدا علی بحــری از بندر کنگ هم 
در این مراســم اظهار داشت: این بندر 
حدود ۵۰ فروند اقیانوس پیما داشت که 

به بصره و آبادان می رفتند و تنها بار خرما 
حمل می کردند.

وی ادامه داد: این لنج ها به هند و آفریقا 
هم ســفر می کردند و دریانوردان بندر 
کنگ در آفریقا به مانند سفیر ایران بودند 

و حرف اول را در بنادر آن می زدند.
وی اضافه کرد: حــدود هزار و ۵۰۰ تا 
۶۰۰ نفر از جوانان در لنج ها شاغل بودند 
که در مســیر حرکت در بندرگاه های 

مختلف همدیگر را ملاقات می کردند.
ناخدا بحری گفت: ۱۰ ســال قبل این 
فکر افتادیم که آثار باقی مانده از لنج ها 
و سفرهای دریایی را جمع آوری کرده 
و موزه ای به نام موزه مردم شناسی شهر 
تاریخی بندر کنگ راه اندازی کردیم که 

با استقبال خوبی روبرو شد.
وی با بیان اینکه در این نوع کارها نباید 
به فکر درآمد بود، افزود: خانه ای را برای 
موزه از کســانی که به دبی رفته بودند 
گرفته و اشیاء را هم مردم در اختیار قرار 

دادند.
ناخدا بحری افزود: امســال آن اندازه 
مهمان به خصوص مهمان خارجی به 
شهر تاریخی بندر کنگ آمد که خانه های 
بوم گردی تکمیل شد وحتی با کمبود 
فضای اسکان روبه رو شدیم، اکنوناین 
شــهر رونق دوباره ای گرفته اســت و 
اکنون مردم به فکر بازسازی منازل خود 

افتاده اند.


